



Cote Rotie Cuvee Emporium



CÉPAGES: 100% Syrah

SOL: Le domaine de 17 hectares à la pointe nord de la région viticole de la vallée du Rhône en France. Les vignes de Syrah sur ses coteaux escarpés exposés sud-est.

VIGNIFICATION/ELEVAGE:

L'association d'un sol à dominante granitique, d'une inclusion de tige importante, d'un foulage doux des raisins avec un presseur pneumatique, et d'une fermentation à température contrôlée offre une vivacité et une fraîcheur. Le pigeage, le poinçonnage de la coiffe se fait doucement à pied. Adoption des demi-muids et des foudres.

DEGUSTATION:

Débordant de mûres et de cassis, une finale presque vanillée, douce.

GRAPE VARIETIES: 100% Syrah

SOIL: The 17 hectare estate at the northern tip of the Rhône Valley wine region in France. Syrah vines on its steep slopes facing south-east.

VINIFICATION / AGEING:

The association of a predominantly granite soil, an inclusion of important stem, a gentle crushing of the grapes with a pneumatic press, and a fermentation at controlled temperature offers liveliness and freshness. The punching down, the punching of the cap is done gently on foot. Adoption of demi-muids and thunderbolts.

TASTING:

Bursting with blackberries and cassis, an almost vanilla, sweet finish.